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Protokół 

VIII posiedzenie Rady Dzielnicy Felin 

8 grudnia 2023 r. 

 

 

Termin posiedzenia: 8 grudnia 2023 r. (piątek). 

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady Dzielnicy Felin (dalej RDF) przy ul. Zygmunta Augusta 7/2 

w Lublinie. 

Przewodnicząca posiedzenia: Krystyna Brodowska – Przewodnicząca Rady Dzielnicy Felin 

(dalej RDF). 

Protokolant posiedzenia: Piotr Toc – Sekretarz Zarządu Dzielnicy Felin (dalej ZDF). 

1. Otwarcie posiedzenia. Przewodnicząca RDF K. Brodowska otworzyła posiedzenie RDF 

o godz. 18:28. Na podstawie listy obecności stwierdzono obecność 10 członków RDF, a więc 

kworum. Lista obecności członków Rady Dzielnicy Felin na posiedzeniu w dniu 08.12.2023 r. 

(zał. 1). Powitała również przybyłych gości – troje mieszkańców Dzielnicy Felin (dalej DF). Listę 

obecności dla gości nie sporządzono. 

O godz. 18:30 do spotkania dołączył Stefan Stefankowicz. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Porządek obrad VII posiedzenia Rady Dzielnicy Felin w dniu 

08.12.2023 r. (zał. 2). Wniosków o wprowadzenie zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek bez zmian został przyjęty głosami: 11 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

O godz. 18:33 do spotkania dołączył Sebastian Gorgol. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Dzielnicy Felin z dnia 27.10.2023 r. P. Toc odczytał 

treść protokołu. Uwag do protokołu nie było. Protokół został przyjęty głosami: 12 – za, 0 – 

przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

W tym miejscu udzielono głos m. in. przybyłym gościom – rodzicom dzieci uczęszczających do 

niepublicznego Przedszkola Niebieski Koralik. Członek RDF Edyta Michaluk-Charytanowicz 

przedstawiła istotę problemu. W 2023/24 r. szk. ww. przedszkole korzysta z dotacji Miasta 

Lublin. Miasto poinformowało przedszkole, że na r. sz. 2024/25 nie przewiduje możliwości 

dalszego dotowania wychowania przedszkolnego w podmiotach niepublicznych. 

Spowodowane jest to zwiększeniem ilości dostępnych miejsc w placówkach publicznych – 

planowanym uruchomieniem oddziałów przedszkolnych dla pięcio- i sześciolatków m. in. w 

Szkole Podstawowej nr 52 im. M. Konopnickiej (dalej SP52). Dynamiczny postęp zabudowy 

mieszkaniowej powoduje szybki wzrost liczby mieszkańców w DF. Pojawiły się obawy, że ilość 

miejsc nie będzie wystarczająca wobec wciąż rosnących potrzeb. Zarówno Przewodniczący ZDF 

Arkadiusz Gołębiowski jak i Przewodnicząca RDF K. Brodowska zaproponowali rodzicom do 

udziału w najbliższym posiedzeniu Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miasta Lublin, aby 

poinformować członków tej komisji o potencjalnych zagrożeniach i obawach płynących z 
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zaistniałej sytuacji. Zastępca Przewodniczącego ZDF Bartłomiej Gutek zaproponował również 

zasygnalizować o sprawie na najbliższej sesji Rady Miasta. 

O godz. 19:26 posiedzenie opuścił, a o 19:50 ponownie dołączył P. Toc. 

W wyniku dyskusji RDF postanowiła skierować pismo do władz Lublina o obawach 

zmniejszenia dostępności usług publicznych w zakresie wychowania przedszkolnego oraz 

zapytać o planach na zwiększenie ilości takich miejsc w kolejnych latach w związku z 

dynamiczną zabudową mieszkaniową DF. 

O godz. 20:10 spotkanie opuściła E. Michaluk-Charytanowicz, a o 20:16 Jakub Zmysłowski. 

Ww. pismo po zredagowaniu i odczytaniu poddano głosowaniu w wyniku którego zostało 

przyjęte głosami: 10 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

4. Podjęcie decyzji Rady Dzielnicy Felin w sprawie zmian w komunikacji miejskiej po otwarciu 

Dworca Lublin ze szczególnym uwzględnieniem zmian tras linii: 70 i 73. Przewodniczący ZDF 

A. Gołębiowski poinformował, że Zarząd Transportu Miejskiego w Lublinie (dalej ZTM) w 

planowanych zmianach siatki połączeń przedstawił przebieg tras linii 70 i 73 ulicami Królowej 

Bony i Zygmunta Augusta. Po licznych krytycznych głosach w czasie konsultacji ZTM zapewnił, 

że wycofa się z tego pomysłu, ale tego nie zrobił. Kursowanie autobusów ww. ulicami wymusi 

m. in. likwidację istniejących progów zwalniających. W czasie dyskusji RDF postanowiła zgłosić 

sprzeciw tym zmianom oraz zaproponować własne rozwiązania zwiększające dostępność 

komunikacyjną w DF. 

Została podjęta Uchwała nr 22/VIII/2023 Rady Dzielnicy Felin z dnia 8 grudnia 2023 r. w 

sprawie sprzeciwu zmian tras linii 70 i 73 po otwarciu Dworca Lublin głosami: 9 – za, 0 – 

przeciw, 1 – wstrzymujący się. 

5. Prace nad Strategią Bezpieczeństwa Dzielnicy Felin – etap II. Z uwagi na późną porę 

zaproponowano zdjąć ten punkt z porządku obrad, a tematem zająć się w jednym z kolejnych 

posiedzeń RDF. Punkt został zdjęty z porządku obrad głosami: 10 – za, 0 – przeciw, 0 – 

wstrzymujących się. 

6. Poinformowanie członków Rady o sprawach bieżących dotyczących funkcjonowania 

Dzielnicy. Przewodniczący ZDF. A. Gołębiowski przedstawił informacje o: 

 ustaleniach Konwentu Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic Miasta Lublin; 

 udziale w gali finałowej Europejskiej Stolicy Młodzieży; 

 planach pozyskania środków na działalność Przestrzeni Młodych "ReWir" m. in. z 

programu Dzielnice Kultury (szerzej omówił B. Gutek); 

 wynikach głosowania w Budżecie Obywatelskim 2024 nad projektami realizowanymi w DF; 

 postępach prac przy budowie wybiegu dla psów oraz street workoutu; 

 planach Miasta Świdnik zwiększenia ilości linii i kursów komunikacji miejskiej m. in. 

docierającej do DF; 
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 wstępnych zgodach urzędów na realizację propozycji do rezerwy celowej na 2024 r.; 

 trwającej w DF sprzedaży działek miejskich; 

 pozytywnej decyzji środowiskowej na budowę przy ul. Władysława Warneńczyka 

wielorodzinnego budynku mieszkalnego z usługami w parterach; 

 szansach realizacji zaległych wygranych projektów z Budżetu Obywatelskiego. 

O godz. 20:45 posiedzenie opuścił P. Toc. 

Przewodnicząca RDF K. Brodowska przedstawiła informacje o: 

 kolejnych działaniach sprzeciwiających się budowom spalarń śmieci w Lublinie (głownie 

w sąsiedztwie DF); 

 interwencjach ws. odśnieżania chodników i jezdni. 

7. Wolne wnioski. Wstępnie termin następnego posiedzenia RDF został wyznaczony na koniec 

stycznia 2024 r. 

8. Zakończenie obrad. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca RDF o godz. 21:08 

zamknęła VIII posiedzenie RDF. 

 

 

Protokolant 

 

Piotr Toc 

 

 

 

Przewodnicząca 

 

Krystyna Brodowska 

 

 

 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności członków Rady Dzielnicy Felin na posiedzeniu w dniu 08.12.2023 r.; 
2. Porządek obrad VII posiedzenia Rady Dzielnicy Felin w dniu 08.12.2023 r. 

 

 

 

Protokół zatwierdzono dnia 26.01.2024 r. 

 

Przewodnicząca 

 

Krystyna Brodowska 


